

Title (en)

Front face finishing profile system for balconies or similar

Title (de)

Abschlussprofilsystem für Balkone oder dergleichen

Title (fr)

Système de profilé de bordure pour balcons ou similaires

Publication

EP 0826849 A2 19980304 (DE)

Application

EP 97111262 A 19970704

Priority

DE 29615229 U 19960831

Abstract (en)

The system has a profiled holding member (22), onto which an oblong profiled facing member (24) is secured by suitable holders (32,34). The holding member has an anchoring flange (26) securing it in a support plate at the outer balcony edge, and a holding portion (30) protruding forwards beyond the balcony edge, and securing the facing member. The holders (32, 34) are formed so as to allow relative movement of the holding and facing members in the lengthwise direction of the latter. The holders can contain grooves narrowed at their mouth, and into which mating tongues are slid. Alternatively, there can be an elongated hole in which a screw or bolt engages. Relative movement can be limited by stops.

Abstract (de)

Abschlußprofilsystem (20) für Balkone oder dergleichen mit einem Halterungsprofil (22) und einem daran mittels geeigneter Halterungsmittel anbringbaren langgestreckten Verblendprofil (24). Das Halterungsprofil (22) weist einen Verankerungsschenkel (26) zur Verankerung im balkonäußerem Randbereich einer Tragplatte oder eines darauf aufgebrachten Belages des Balkons und einen im bestimmungsgemäßem Montagezustand über den seitlichen Rand des Balkons nach außen vortretenden Halterungsabschnitt (30) auf, an welchem das Verblendprofil (24) anbringbar ist. Die Halterungsmittel sind derart ausgebildet, daß sie eine Relativbewegung von Halterungsprofil (22) und Verblendprofil (24) in Richtung der Längserstreckung des Verblendprofils ermöglichen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04D 13/15; E04F 13/06; E04F 19/06

IPC 8 full level

E04D 13/04 (2006.01); **E04D 13/158** (2006.01); **E04F 19/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 13/0459 (2013.01); **E04D 13/158** (2013.01); **E04D 2013/0468** (2013.01); **E04F 19/02** (2013.01)

Cited by

EP1635007A1; DE10110308C1; GB2491741A; GB2494069A; GB2491741B

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI

DOCDB simple family (publication)

DE 29615229 U1 19980108; EP 0826849 A2 19980304; EP 0826849 A3 19990107

DOCDB simple family (application)

DE 29615229 U 19960831; EP 97111262 A 19970704